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Noskaidroti aizvadītā gada
veiksmīgākie sportisti
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Jauniešu 
grupā 
Gada 

sportistes
 titulu 

atkārtoti 
nopelnījusi 

basketboliste 
Agate Geka 

(attēlā 
kreisajā 

pusē) - 
Latvijas 

U-16 izlases 
dalībniece.

Līdz pagājušajam gadam 
Iecavas novads bija to 
pašvaldību skaitā, kuras 
nesaņēma dotāciju no 
pašvaldību finanšu 
izlīdzināšanas fonda. 
Pēc reģionālās reformas 
situācija ir mainījusies.   

Pašvaldības 2010. gadā veic 
iemaksas pašvaldību finanšu iz-
līdzināšanas fondā atbilstoši Mi-
nistru kabineta noteikumos «No-
teikumi par pašvaldību finanšu 
izlīdzināšanas fonda ieņēmu-
miem un to sadales kārtību 
2010. gadā» noteiktajam procen-

13. janvārī sporta namā 
«Dartija» noritēja tradicionā-
lais pasākums – «Iecavas ga-

Saņemsim dotāciju 
no izlīdzināšanas fonda

da sportists». Apbalvojumus 
saņēma 2009. gada veiksmī-
gākie sportisti pieaugušo, 

jauniešu un veterānu vecuma 
grupā. 

tam no iedzīvotāju ienākuma no-
dokļa ieņēmumu faktiskās izpil-
des. Dotāciju no izlīdzināšanas 
fonda saņem atbilstoši minētajos 
noteikumos noteiktajam procen-
tam no pašvaldību izlīdzināša-
nas fondā iemaksātās summas.

Izlīdzināšanas aprēķinā iz-
mantota 100% iedzīvotāju ienā-
kuma nodokļa prognoze, taču sa-
skaņā ar 2010. gada valsts bu-
džeta likumu pašvaldībām tiek 
garantēti tikai 92% no iedzīvotā-
ju ienākuma nodokļa ieņēmu-
miem.

Iecavas novadam šogad no iz-
līdzināšanas fonda paredzēta do-
tācija Ls 35 721.

Beata LoginaA:

Lai saņemtu būvvaldes 
pakalpojumus, iecavnieki, 
tāpat kā līdz šim var doties 
uz Bausku, Uzvaras ielu 1,
vai apmeklēt Bauskas novada 
galveno arhitektu, kad viņš 
pieņem apmeklētājus Iecavā.

Vasaras sākumā ievēlētie de-
putāti v lēma par 
Bauskas, Iecavas, Rundāles un 
Vecumnieku pašvaldības kopī-
gās iestādes «Starpnovadu iestā-
de» izveidi un Uzraudzības pado-
mes apstiprināšanu. Reģionālās 
reformas dēļ tādas iestādes dibi-

ēl gada nogalē 

nāšana bija paredzēta Bauskas 
rajona pašvaldības reorganizāci-
jas plānā. Bija plānots, ka tā būs 
pastarpinātās pārvaldes iestāde, 
kas veiktu iesaistītajām pašval-
dībām kopīgus no pašvaldību 
funkcijām izrietošus uzdevu-
mus, organizētu un sniegtu pa-
kalpojumus būvniecības proce-
sa tiesiskuma nodrošināšanā, 
izglītības un pašvaldību IT kom-
petences jomās. Diemžēl visu 
jaunievēlēto pašvaldību vēlmes 
nesakrīt, lielos vilcienos -

 nav izredžu nodibināt kopī
gu iestādi. 

 intere
ses sakrīt tikai būvvaldes jomā, 
tā ka -
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SIA «Iecavas siltums» 
siltumenerģijas tarifs 
2010. gada janvārī - 

Ls 34,37
pie dabasgāzes diferencētā 
tirdzniecības gala tarifa bez 
PVN 166.10 (Ls/tūkst.nm).

Par būvvaldes pakalpojumiem 
noslēgts pagaidu līgums

Beata LoginaA:

IZ

F: no A.Gekas albuma

2.lpp.



2010. gada 15. janvārī3.2010. gada 15. janvārī 2.

Šonedēļ darbu uzsākusi izglītības metodiķe

8. janvārī Rundāles pilī 

notika latviešu un  

lietuviešu projekta 

«Zemgales tradīcijas» 

sadarbības līgumu 

parakstīšana. Piedalījās 

Bauskas, Iecavas un 

Vecumnieku novada 

priekšstāvji, kā arī Šauļu 

reģiona attīstības aģentūra 

un vadošais partneris - 

Pakrojas rajona pašvaldība.
Projekts «Zemgales tradīci-

jas» tiks realizēts Latvijas-Lietu-

vas pārrobežu sadarbības pro-

grammas 2007.-2013. gadam 

ietvaros. Iecavas pašvaldībai ko-

pējais finansējums ir 32 060   

eiro - 85% programmas finansē-

jums un 15% līdzfinansējums, 

no kuriem 5% ir valsts budžeta 

finansējums, informē Iecavas 

Melnās ziņas

- 6. janvārī ap plkst. 20:40 Rī-
gas ielā, vadot automašīnu Maz-
da 6 uz slidenas brauktuves, 
1983. gadā dzimušais vīrietis ne-
izvēlējās drošu braukšanas ātru-
mu, nobrauca no ceļa brauca-
mās daļas un bojāja aizsargbar-
jeras.

- 12.  janvārī laikā no plkst. 

10:00 līdz 13:00, uzlaužot logu, 
iekļūts kādā mājā Rīgas ielā un 
nozagti 60 lati. Uzsākts krimi-
nālprocess. 

Ieva Sietniece
Valsts policijas Zemgales 

reģiona pārvaldes priekšnieka 
palīdze

No 11. janvāra 

Iecavas novada Domes 

izglītības metodiķes 

amatā ir stājusies 

Ineta Pilverte (attēlā). 

Viņu kā piemērotāko 

no piecām pretendentēm 

izvēlējās Iecavas izglītības 

iestāžu vadītāji.
Izglītības metodiķa štata vie-

nības izveide bija nepieciešama, 

lai Dome spētu sekmīgi pildīt tai 

deleģētās izglītības procesa ad-

ministrēšanas funkcijas. Izglītī-

bas metodiķa amata pienāku-

mos ietilpst sadarbība ar Valsts 

izglītības satura centru (VSIC); 

izglītības iestāžu sniegtās infor-

mācijas apkopošana un nosūtī-

šana augstākstāvošajām un sa-

darbības organizācijām; valsts 

pārbaudes darbu izvērtējumu 

un apkopojumu izveide, sadar-

bība ar pedagoģiski medicīnisko 

komisiju; metodiski informatī-

vās bāzes veidošana metodiskā 

atbalsta sniegšanai pedago-

giem, mācību priekšmetu, sā-

kumskolas, pirmsskolas peda-

gogu semināru un interešu dar-

ba grupu organizēšana, doku-

mentu izstrādāšana, kas saistīti 

ar priekšmetu olimpiāžu un 

konkursu organizāciju; interešu 

izglītības programmu realizāci-

jas koordinēšana un citi.
Ineta Pilverte ir absolvējusi 

Jāzepa Vītola Latvijas Mūzikas 

akadēmiju, viņai ir maģistra 

grāds mūzikas pedagoģijā. Ad-

ministratīvā darba specifika I. 

Pilvertei nav sveša. 26 gadus vi-

ņa strādājusi par pasniedzēju 

Bauskas mūzikas skolā, bijusi 

Bauskas rajona kultūras in-

spektore. 
Par vienu no prioritātēm jau-

najā darba vietā viņa uzskata 

izglītības procesa administrēša-

nas sistēmas izveidi, jo gan izglī-

tības speciālista, gan izglītības 

metodiķa amati ir jauni, iepriekš 

šīs funkcijas pildīja likvidētā 

Bauskas rajona Izglītības pār-

valde. 

no-vada Domes projektu vadītāja 

Ineta Bramane. 
Lai veicinātu starpkultūru 

dialogu un nacionālās sadarbī-

bas idejas pierobežas reģionā, 

projekta ietvaros tiks organizēti 

pasākumi ar mērķi piesaistīt pēc 

iespējas vairāk cilvēku no abu 

valstu pierobežas reģioniem. Ir 

plānota izglītojoša konference, 

kurā notiks diskusijas par kultū-

ras identitāti, tradīciju uzturēša-

nu un kopšanu, kultūras sadar-

bības veicināšanu. 
Iecavas novads projektā 

iesaistīsies ar Ziedu svētkiem - 

Ziedu svētkus organizēs projekta ietvaros 

Deputātu 
sēdes 
Otrdien, 19. janvārī, 
plkst. 8.30 Domes sēde
plkst. 15.00 
Attīstības komitejas sēde

Otrdien, 26. janvārī, 
plkst. 8.00 
Finanšu komitejas sēde

Ceturtdien, 28. janvārī, 

plkst. 15.00 Administratīvās 
komisijas sēde

Dome  29. decembra 
ārkārtas sēdē lēma par 
darba samaksu pašvaldības 
budžeta iestādēs 
2010. gadā.

2009. gada 1. decembrī 
Saeimā pieņemtais Valsts un 
pašvaldības institūciju amat-
personu un darbinieku atlīdzī-
bas likums paredz, ka valsts un 
pašvaldības institūcijās amat-
personu (darbinieku) atlīdzības 
noteikšanā tiek ievēroti līdzvēr-
tīgi nosacījumi un pašvaldību 
institūcijas nodrošina, ka 
amatpersonu (darbinieku) mē-
nešalgas ne vēlāk kā līdz    
2010. gada 1. aprīlim atbilst šā 
likuma prasībām. Valsts un 
pašvaldības institūciju amat-
personu un darbinieku atlīdzī-
bas likuma pārējas noteikumi 
nosaka, ka Ministru kabinets 
līdz 2010. gada 31. martam iz-
strādā un iesniedz Saeimā li-
kumprojektu par valsts un paš-
valdību institūciju amatu kata-
logu un tā attiecināšanu arī uz 
pašvaldībām.

Lai sakārtotu pašvaldības 
darba samaksas sistēmu at-
bilstoši Valsts un pašvaldības 
institūciju amatpersonu un 
darbinieku atlīdzības likuma 
prasībām, ir jāveic amatu 
funkciju sistematizācija: ama-
tam atbilstošās funkcijas jāsa-
kārto funkcionālajās grupās -  
amatu saimēs, kurās amati ir 
jāsadala pa līmeņiem, kas 
raksturo galvenās atšķirības 
starp vienas saimes amatiem, 
ņemot vērā pienākumu sarež-
ģītību, atbildību un vadības 
funkcijas.

Tā kā līdzšinējais Iecavas 
novada pašvaldības darba sa-
maksas nolikums, pamato-
joties uz likumu «Par valsts un 

pašvaldības institūciju amat-
personu un darbinieku atlīdzī-
bu 2009. gadā», bija apstip-
rināts 2009. gadam un Iecavas 
novada budžeta iestāžu amat-
personu un darbinieku atlīdzī-
ba (kuriem to nosaka Dome) 
bija apstiprināta 2009. gadam, 
bija nepieciešams Domes lē-
mums par darba samaksu 
Iecavas novada pašvaldības 
budžeta iestādēs 2010. gadā, 
līdz brīdim, kad tiks apstiprinā-
ta Iecavas novada pašvaldības 
darba samaksas sistēma atbil-
stoši 2009. gada 1.decembrī 
pieņemtajam Valsts un pašval-
dības institūciju amatpersonu 
un darbinieku atlīdzības liku-
mam.

Dome, atklāti balsojot, 
«par» - 13 (J. Arāja, A. Avots,     
I. Freimane, A. Grundmanis,  
J. Krievs, J. Ludriķis, A. Ma-
čeks, S. Mašiņenkovs, B. Mīl-
grāve, J. Pastars, J. Pelsis,       
A. Vītola, A. Zaķe), «pret» - nav, 
«atturas» - nav, nolēma, ka 
2010. gadā, līdz Valsts un paš-
valdības institūciju amatperso-
nu un darbinieku atlīdzības 
likuma nosacījumu ieviešanai, 
spēkā ir Iecavas novada pašval-
dības darba samaksas noli-
kums 2009. gadam, ciktāl tas 
nav pretrunā ar Valsts un paš-
valdības institūciju amatperso-
nu un darbinieku atlīdzības li-
kumu, kā arī spēkā ir Iecavas 
novada pašvaldības budžeta 
institūciju amatpersonu un 
darbinieku mēneša amatalgas 
likmes un stundas tarifa lik-
mes 2009. gadam. Nolemts arī 
uzdot izpilddirektoram nodro-
šināt, ka pašvaldības institūci-
ju amatpersonu (darbinieku) 
mēnešalgas ne vēlāk kā līdz 
2010. gada 1. aprīlim atbilst 
Valsts un pašvaldības institū-
ciju amatpersonu un darbinie-
ku atlīdzības likuma prasībām.

Novada Domē
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Izglītības, kultūras un 

sporta komiteja 5. janvāra 

sēdē uzklausīja biedrības 

«Jaunatne smaidam» 

prezidentu Renāru 

Manuilovu, kurš informēja 

par piedāvājumu visās 

četrās bijušā Bauskas 

rajona pašvaldībās veikt 

jaunatnes darba vērtēšanu. 

Apkopojot oficiālos 
datus un atbildes uz 110 jautā-
jumiem, plānots katrā novadā 
veikt pētījumu, lai noskaidrotu 
esošo situāciju un izstrādātu 
priekšlikumus jaunatnes darba 
uzlabošanai. 

Norvēģijas finanšu instru-
menta atbalstītā ilgtermiņa pro-
jektā biedrība sākusi attīstīt jau-
natnes politiku bijušajā Baus-
kas rajonā. 

Ne vienmēr galvenais ir fi-
nanšu trūkums. bieži vien trūkst 
informācijas, ko un kāpēc labāk 
darīt, pētījuma lietderību pama-
toja R. Manuilovs. Biedrība  vāks 
ne tikai statistikas datus no die-
nestiem un oficiālām iestādēm, 
bet iztaujās vietējos iedzīvotā- 
jus -  skolēnus, studentus. Liku-
ma izpratnē jaunieši ir personas 
vecumā no 13 līdz 25 gadiem.   
R. Manuilovs uzsvēra, ka būtiski 
ir sasniegt pašus jauniešus un 
izzināt viņu viedokļus, un šajā 
darbā aicināja palīdzēt gan vie-
tējās skolas, gan arī Iecavas Jau-
niešu padomi (IJP). Tās valdes 
priekšsēdētāja Laine Baha aplie-
cināja, ka IJP ir gatava sadarbo-
ties ar «Jaunatni smaidam». 
Tikai pagājušajā vasarā reģistrē-
tajam nodibinājumam IJP 
iesaistīšanās šajā projektā palī-
dzētu stiprināt savu kapacitāti.

Šis pētījums varētu būt pa-
mats Iecavas jaunatnes politikas 
izstrādei. Izpētes darbs varētu 
notikt aptuveni trīs mēnešu lai-
kā - no janvāra līdz martam, 
prognozēja R. Manuilovs. Savas 
kompetences ietvaros palīdzēšot 
arī Izglītības un zinātnes minis-
trijas darbinieki.

Komiteja nolēma ieteikt Do-
mei sadarboties ar organizāciju 
«Jaunatne smaidam», lai saņem-
tu rekomendācijas jaunatnes 
politikas izstrādei.

Komiteja atkārtoti izskatīja 
koriģēto Iecavas novada pedago-
ģiski medicīniskās komisijas no-
likuma variantu. Komisijai savas 
kompetences ietvaros būs jāveic 

izglītojamo pedagoģiski psiholo-
ģiskā, medicīniskā izpēte un at-
tīstības traucējumu pārbaude. 
Saskaņā ar nolikumu, komisijas 
sastāvā darbotos pieci locekļi: 
Domes izglītības metodiķis un 
četri speciālisti - speciālais peda-
gogs, psihologs, logopēds un so-
ciālais pedagogs. Iepriekš šķēr-
slis bija nespēja vienoties par ko-
misijas sastāvu, jo nebija plānota 
samaksa par darbu komisijā, to-
ties izmainītajā komisijas noliku-
ma variantā ir paredzēts speciā-
listu darbu finansēt no pašvaldī-
bas budžeta. Komisijas nolikums 
un locekļu sastāvs vēl jāapstipri-
na Domei.

Domes izglītības speciāliste 
Valda Liekne informēja par pro-
jektiem «Konkurētspējīga uzņē-
mējdarbība caur sadarbību» un 
«Radošo industriju attīstība Lat-
vijas-Lietuvas reģionos». To mēr-
ķi ir aktivizēt uzņēmējdarbības 
vidi un nodrošināt ilgtspējīgus ri-
sinājumus mūžizglītības iestāžu 
un uzņēmumu sadarbībai, kā arī 
radīt labvēlīgu vidi radošo indus-
triju attīstībai, palielinot to īpat-
svaru kopproduktā, veicinot iz-
glītības pieejamību, kvalitāti un 
veidojot atbalsta infrastruktūru 
pašvaldībās.

Pašreizējos apstākļos, kad 
bezdarba līmenis ir tik augsts, ļo-
ti nepieciešami ir atbalsta pasā-
kumi, lai cilvēki uzsāktu savu 
biznesu, ar saviem piedāvāju-
miem un produkciju izietu ne ti-
kai vietējā, bet arī starptautiska-
jā tirgū. To sekmētu radošo 
cilvēku apvienība, attiecīgās in-
formācijas, datu bāzes veidošana 
un uzturēšana internetā. Jāatgā-
dina, ka radošās darbnīcas veik-
smīgs aizsākums pirms dažiem 
gadiem tika iedibināts projektā 
«ARTE». Komitejas deputāti bija 
vienisprātis, ka Iecavas novada 
pašvaldībai šajos projektos vaja-
dzētu piedalīties.

24. jūlijā visi interesenti varēs 

iepazīt mūsu novadam raksturī-

gās tradīcijas: folkloru, daiļdār-

zu kultūru, floristiku un citas 

amata prasmes. Bauskas no-

vads 4. aprīlī aicinās uz Lieldie-

nu tradīciju popularizēšanu Īslī-

cē, Svitenē 25. septembrī pare-

dzēts Miķeļdienas pasākums, 

bet Vecumnieku novadā - Kane-

penes tirgus 1. augustā.
Par projekta uzsākšanu 

koordinatori no visām iesaistīta-

jām organizācijām spriedīs nā-

kamajā tikšanās reizē Lietuvā, 

Pakrojā.

IZ

IZ

Par būvvaldes
pakalpojumiem 
noslēgts 
pagaidu līgums

1.lpp.

Līdz 1. janvārim būvvaldes 
funkcijas visās minētajās pašval-
dībās veica apvienotā Bauskas 
rajona Būvvalde, kuru tagad kā 
savu struktūrvienību pārņēmusi 
Bauskas novada Dome. Pārru-
nājot jautājumu par iespējām iz-
veidot pašiem savu būvvaldi 
Iecavas novada pašvaldībā, de-
putāti secināja, ka lētāk un ra-
cionālāk ir pirkt nepieciešamos 
pakalpojumus. Lai iedzīvotājiem 
nodrošinātu būvniecības jomas 
pakalpojumu nepārtrauktību, 
kamēr visās iesaistītajās pašval-
dībās turpinās apspriedes par 
starpnovadu iestādes izveidi, 
Iecavas novada Dome uz mēnesi 
noslēdza pagaidu līgumu par 
funkciju deleģēšanu Bauskas 
novada Būvvaldei. Plānots, ka 
Domes sēdē deputāti skatīs lē-
mumprojektu par jauna līguma 
noslēgšanu ar 1. februāri. IZ

Beata LoginaA:

IZ



2010. gada 15. janvārī3.2010. gada 15. janvārī 2.

Šonedēļ darbu uzsākusi izglītības metodiķe

8. janvārī Rundāles pilī 

notika latviešu un  

lietuviešu projekta 

«Zemgales tradīcijas» 

sadarbības līgumu 

parakstīšana. Piedalījās 

Bauskas, Iecavas un 

Vecumnieku novada 

priekšstāvji, kā arī Šauļu 

reģiona attīstības aģentūra 

un vadošais partneris - 

Pakrojas rajona pašvaldība.
Projekts «Zemgales tradīci-

jas» tiks realizēts Latvijas-Lietu-

vas pārrobežu sadarbības pro-

grammas 2007.-2013. gadam 

ietvaros. Iecavas pašvaldībai ko-

pējais finansējums ir 32 060   

eiro - 85% programmas finansē-

jums un 15% līdzfinansējums, 

no kuriem 5% ir valsts budžeta 

finansējums, informē Iecavas 

Melnās ziņas

- 6. janvārī ap plkst. 20:40 Rī-
gas ielā, vadot automašīnu Maz-
da 6 uz slidenas brauktuves, 
1983. gadā dzimušais vīrietis ne-
izvēlējās drošu braukšanas ātru-
mu, nobrauca no ceļa brauca-
mās daļas un bojāja aizsargbar-
jeras.

- 12.  janvārī laikā no plkst. 

10:00 līdz 13:00, uzlaužot logu, 
iekļūts kādā mājā Rīgas ielā un 
nozagti 60 lati. Uzsākts krimi-
nālprocess. 

Ieva Sietniece
Valsts policijas Zemgales 

reģiona pārvaldes priekšnieka 
palīdze

No 11. janvāra 

Iecavas novada Domes 

izglītības metodiķes 

amatā ir stājusies 

Ineta Pilverte (attēlā). 

Viņu kā piemērotāko 

no piecām pretendentēm 

izvēlējās Iecavas izglītības 

iestāžu vadītāji.
Izglītības metodiķa štata vie-

nības izveide bija nepieciešama, 

lai Dome spētu sekmīgi pildīt tai 

deleģētās izglītības procesa ad-

ministrēšanas funkcijas. Izglītī-

bas metodiķa amata pienāku-

mos ietilpst sadarbība ar Valsts 

izglītības satura centru (VSIC); 

izglītības iestāžu sniegtās infor-

mācijas apkopošana un nosūtī-

šana augstākstāvošajām un sa-

darbības organizācijām; valsts 

pārbaudes darbu izvērtējumu 

un apkopojumu izveide, sadar-

bība ar pedagoģiski medicīnisko 

komisiju; metodiski informatī-

vās bāzes veidošana metodiskā 

atbalsta sniegšanai pedago-

giem, mācību priekšmetu, sā-

kumskolas, pirmsskolas peda-

gogu semināru un interešu dar-

ba grupu organizēšana, doku-

mentu izstrādāšana, kas saistīti 

ar priekšmetu olimpiāžu un 

konkursu organizāciju; interešu 

izglītības programmu realizāci-

jas koordinēšana un citi.
Ineta Pilverte ir absolvējusi 

Jāzepa Vītola Latvijas Mūzikas 

akadēmiju, viņai ir maģistra 

grāds mūzikas pedagoģijā. Ad-

ministratīvā darba specifika I. 

Pilvertei nav sveša. 26 gadus vi-

ņa strādājusi par pasniedzēju 

Bauskas mūzikas skolā, bijusi 

Bauskas rajona kultūras in-

spektore. 
Par vienu no prioritātēm jau-

najā darba vietā viņa uzskata 

izglītības procesa administrēša-

nas sistēmas izveidi, jo gan izglī-

tības speciālista, gan izglītības 

metodiķa amati ir jauni, iepriekš 

šīs funkcijas pildīja likvidētā 

Bauskas rajona Izglītības pār-

valde. 

no-vada Domes projektu vadītāja 

Ineta Bramane. 
Lai veicinātu starpkultūru 

dialogu un nacionālās sadarbī-

bas idejas pierobežas reģionā, 

projekta ietvaros tiks organizēti 

pasākumi ar mērķi piesaistīt pēc 

iespējas vairāk cilvēku no abu 

valstu pierobežas reģioniem. Ir 

plānota izglītojoša konference, 

kurā notiks diskusijas par kultū-

ras identitāti, tradīciju uzturēša-

nu un kopšanu, kultūras sadar-

bības veicināšanu. 
Iecavas novads projektā 

iesaistīsies ar Ziedu svētkiem - 

Ziedu svētkus organizēs projekta ietvaros 

Deputātu 
sēdes 
Otrdien, 19. janvārī, 
plkst. 8.30 Domes sēde
plkst. 15.00 
Attīstības komitejas sēde

Otrdien, 26. janvārī, 
plkst. 8.00 
Finanšu komitejas sēde

Ceturtdien, 28. janvārī, 

plkst. 15.00 Administratīvās 
komisijas sēde

Dome  29. decembra 
ārkārtas sēdē lēma par 
darba samaksu pašvaldības 
budžeta iestādēs 
2010. gadā.

2009. gada 1. decembrī 
Saeimā pieņemtais Valsts un 
pašvaldības institūciju amat-
personu un darbinieku atlīdzī-
bas likums paredz, ka valsts un 
pašvaldības institūcijās amat-
personu (darbinieku) atlīdzības 
noteikšanā tiek ievēroti līdzvēr-
tīgi nosacījumi un pašvaldību 
institūcijas nodrošina, ka 
amatpersonu (darbinieku) mē-
nešalgas ne vēlāk kā līdz    
2010. gada 1. aprīlim atbilst šā 
likuma prasībām. Valsts un 
pašvaldības institūciju amat-
personu un darbinieku atlīdzī-
bas likuma pārējas noteikumi 
nosaka, ka Ministru kabinets 
līdz 2010. gada 31. martam iz-
strādā un iesniedz Saeimā li-
kumprojektu par valsts un paš-
valdību institūciju amatu kata-
logu un tā attiecināšanu arī uz 
pašvaldībām.

Lai sakārtotu pašvaldības 
darba samaksas sistēmu at-
bilstoši Valsts un pašvaldības 
institūciju amatpersonu un 
darbinieku atlīdzības likuma 
prasībām, ir jāveic amatu 
funkciju sistematizācija: ama-
tam atbilstošās funkcijas jāsa-
kārto funkcionālajās grupās -  
amatu saimēs, kurās amati ir 
jāsadala pa līmeņiem, kas 
raksturo galvenās atšķirības 
starp vienas saimes amatiem, 
ņemot vērā pienākumu sarež-
ģītību, atbildību un vadības 
funkcijas.

Tā kā līdzšinējais Iecavas 
novada pašvaldības darba sa-
maksas nolikums, pamato-
joties uz likumu «Par valsts un 

pašvaldības institūciju amat-
personu un darbinieku atlīdzī-
bu 2009. gadā», bija apstip-
rināts 2009. gadam un Iecavas 
novada budžeta iestāžu amat-
personu un darbinieku atlīdzī-
ba (kuriem to nosaka Dome) 
bija apstiprināta 2009. gadam, 
bija nepieciešams Domes lē-
mums par darba samaksu 
Iecavas novada pašvaldības 
budžeta iestādēs 2010. gadā, 
līdz brīdim, kad tiks apstiprinā-
ta Iecavas novada pašvaldības 
darba samaksas sistēma atbil-
stoši 2009. gada 1.decembrī 
pieņemtajam Valsts un pašval-
dības institūciju amatpersonu 
un darbinieku atlīdzības liku-
mam.

Dome, atklāti balsojot, 
«par» - 13 (J. Arāja, A. Avots,     
I. Freimane, A. Grundmanis,  
J. Krievs, J. Ludriķis, A. Ma-
čeks, S. Mašiņenkovs, B. Mīl-
grāve, J. Pastars, J. Pelsis,       
A. Vītola, A. Zaķe), «pret» - nav, 
«atturas» - nav, nolēma, ka 
2010. gadā, līdz Valsts un paš-
valdības institūciju amatperso-
nu un darbinieku atlīdzības 
likuma nosacījumu ieviešanai, 
spēkā ir Iecavas novada pašval-
dības darba samaksas noli-
kums 2009. gadam, ciktāl tas 
nav pretrunā ar Valsts un paš-
valdības institūciju amatperso-
nu un darbinieku atlīdzības li-
kumu, kā arī spēkā ir Iecavas 
novada pašvaldības budžeta 
institūciju amatpersonu un 
darbinieku mēneša amatalgas 
likmes un stundas tarifa lik-
mes 2009. gadam. Nolemts arī 
uzdot izpilddirektoram nodro-
šināt, ka pašvaldības institūci-
ju amatpersonu (darbinieku) 
mēnešalgas ne vēlāk kā līdz 
2010. gada 1. aprīlim atbilst 
Valsts un pašvaldības institū-
ciju amatpersonu un darbinie-
ku atlīdzības likuma prasībām.

Novada Domē

Beata LoginaA:

F: Anta KļavenieceA:
Izglītības, kultūras un 

sporta komiteja 5. janvāra 

sēdē uzklausīja biedrības 

«Jaunatne smaidam» 

prezidentu Renāru 

Manuilovu, kurš informēja 

par piedāvājumu visās 

četrās bijušā Bauskas 

rajona pašvaldībās veikt 

jaunatnes darba vērtēšanu. 

Apkopojot oficiālos 
datus un atbildes uz 110 jautā-
jumiem, plānots katrā novadā 
veikt pētījumu, lai noskaidrotu 
esošo situāciju un izstrādātu 
priekšlikumus jaunatnes darba 
uzlabošanai. 

Norvēģijas finanšu instru-
menta atbalstītā ilgtermiņa pro-
jektā biedrība sākusi attīstīt jau-
natnes politiku bijušajā Baus-
kas rajonā. 

Ne vienmēr galvenais ir fi-
nanšu trūkums. bieži vien trūkst 
informācijas, ko un kāpēc labāk 
darīt, pētījuma lietderību pama-
toja R. Manuilovs. Biedrība  vāks 
ne tikai statistikas datus no die-
nestiem un oficiālām iestādēm, 
bet iztaujās vietējos iedzīvotā- 
jus -  skolēnus, studentus. Liku-
ma izpratnē jaunieši ir personas 
vecumā no 13 līdz 25 gadiem.   
R. Manuilovs uzsvēra, ka būtiski 
ir sasniegt pašus jauniešus un 
izzināt viņu viedokļus, un šajā 
darbā aicināja palīdzēt gan vie-
tējās skolas, gan arī Iecavas Jau-
niešu padomi (IJP). Tās valdes 
priekšsēdētāja Laine Baha aplie-
cināja, ka IJP ir gatava sadarbo-
ties ar «Jaunatni smaidam». 
Tikai pagājušajā vasarā reģistrē-
tajam nodibinājumam IJP 
iesaistīšanās šajā projektā palī-
dzētu stiprināt savu kapacitāti.

Šis pētījums varētu būt pa-
mats Iecavas jaunatnes politikas 
izstrādei. Izpētes darbs varētu 
notikt aptuveni trīs mēnešu lai-
kā - no janvāra līdz martam, 
prognozēja R. Manuilovs. Savas 
kompetences ietvaros palīdzēšot 
arī Izglītības un zinātnes minis-
trijas darbinieki.

Komiteja nolēma ieteikt Do-
mei sadarboties ar organizāciju 
«Jaunatne smaidam», lai saņem-
tu rekomendācijas jaunatnes 
politikas izstrādei.

Komiteja atkārtoti izskatīja 
koriģēto Iecavas novada pedago-
ģiski medicīniskās komisijas no-
likuma variantu. Komisijai savas 
kompetences ietvaros būs jāveic 

izglītojamo pedagoģiski psiholo-
ģiskā, medicīniskā izpēte un at-
tīstības traucējumu pārbaude. 
Saskaņā ar nolikumu, komisijas 
sastāvā darbotos pieci locekļi: 
Domes izglītības metodiķis un 
četri speciālisti - speciālais peda-
gogs, psihologs, logopēds un so-
ciālais pedagogs. Iepriekš šķēr-
slis bija nespēja vienoties par ko-
misijas sastāvu, jo nebija plānota 
samaksa par darbu komisijā, to-
ties izmainītajā komisijas noliku-
ma variantā ir paredzēts speciā-
listu darbu finansēt no pašvaldī-
bas budžeta. Komisijas nolikums 
un locekļu sastāvs vēl jāapstipri-
na Domei.

Domes izglītības speciāliste 
Valda Liekne informēja par pro-
jektiem «Konkurētspējīga uzņē-
mējdarbība caur sadarbību» un 
«Radošo industriju attīstība Lat-
vijas-Lietuvas reģionos». To mēr-
ķi ir aktivizēt uzņēmējdarbības 
vidi un nodrošināt ilgtspējīgus ri-
sinājumus mūžizglītības iestāžu 
un uzņēmumu sadarbībai, kā arī 
radīt labvēlīgu vidi radošo indus-
triju attīstībai, palielinot to īpat-
svaru kopproduktā, veicinot iz-
glītības pieejamību, kvalitāti un 
veidojot atbalsta infrastruktūru 
pašvaldībās.

Pašreizējos apstākļos, kad 
bezdarba līmenis ir tik augsts, ļo-
ti nepieciešami ir atbalsta pasā-
kumi, lai cilvēki uzsāktu savu 
biznesu, ar saviem piedāvāju-
miem un produkciju izietu ne ti-
kai vietējā, bet arī starptautiska-
jā tirgū. To sekmētu radošo 
cilvēku apvienība, attiecīgās in-
formācijas, datu bāzes veidošana 
un uzturēšana internetā. Jāatgā-
dina, ka radošās darbnīcas veik-
smīgs aizsākums pirms dažiem 
gadiem tika iedibināts projektā 
«ARTE». Komitejas deputāti bija 
vienisprātis, ka Iecavas novada 
pašvaldībai šajos projektos vaja-
dzētu piedalīties.

24. jūlijā visi interesenti varēs 

iepazīt mūsu novadam raksturī-

gās tradīcijas: folkloru, daiļdār-

zu kultūru, floristiku un citas 

amata prasmes. Bauskas no-

vads 4. aprīlī aicinās uz Lieldie-

nu tradīciju popularizēšanu Īslī-

cē, Svitenē 25. septembrī pare-

dzēts Miķeļdienas pasākums, 

bet Vecumnieku novadā - Kane-

penes tirgus 1. augustā.
Par projekta uzsākšanu 

koordinatori no visām iesaistīta-

jām organizācijām spriedīs nā-

kamajā tikšanās reizē Lietuvā, 

Pakrojā.

IZ

IZ

Par būvvaldes
pakalpojumiem 
noslēgts 
pagaidu līgums

1.lpp.

Līdz 1. janvārim būvvaldes 
funkcijas visās minētajās pašval-
dībās veica apvienotā Bauskas 
rajona Būvvalde, kuru tagad kā 
savu struktūrvienību pārņēmusi 
Bauskas novada Dome. Pārru-
nājot jautājumu par iespējām iz-
veidot pašiem savu būvvaldi 
Iecavas novada pašvaldībā, de-
putāti secināja, ka lētāk un ra-
cionālāk ir pirkt nepieciešamos 
pakalpojumus. Lai iedzīvotājiem 
nodrošinātu būvniecības jomas 
pakalpojumu nepārtrauktību, 
kamēr visās iesaistītajās pašval-
dībās turpinās apspriedes par 
starpnovadu iestādes izveidi, 
Iecavas novada Dome uz mēnesi 
noslēdza pagaidu līgumu par 
funkciju deleģēšanu Bauskas 
novada Būvvaldei. Plānots, ka 
Domes sēdē deputāti skatīs lē-
mumprojektu par jauna līguma 
noslēgšanu ar 1. februāri. IZ

Beata LoginaA:

IZ
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Anta Kļaveniece: - Kurus 
aizvadītā gada sportiskos pa-
nākumus tu uzskati par pa-
šiem nozīmīgākajiem?

Agate Geka: - 2009. gads 
sporta dzīvē tik tiešām ir bijis ra-
žīgs. Sākot jau ar dažādiem iz-
braukumiem uz ārvalstīm. Vis-
spilgtāk atmiņā iespiedies brau-
ciens uz Itāliju. Vairāk gan kā 
komandas (sporta skolas «Rīdze-
ne» meiteņu basketbola koman-
das - red.) saliedēšanās brau-
ciens, bet tieši tas mūs visas ap-
vieno un rada jaunas, spilgtas 
emocijas turpmākajam kopīga-
jam darbam. Aizvadītā vasara 
tiešām bija treniņiem un turnī-
riem bagāta.

Pirmās 2009. gada medaļas 
mēs izcīnījām B2 grupas (1993. 
gadā dzimušo) Swedbank Jau-
natnes basketbola līgas (SJBL) 
finālsacensībās, izcīnot pirmo 
vietu Latvijā (tiku iekļauta arī 
simboliskajā zvaigžņu piecinie-
kā). Otrā nozīmīgā medaļa tika 
izcīnīta jau pēc nedēļas B1 gru-
pas (1992. g. dz.) SJBL finālsace-
nsībās, izcīnot nu jau otro zelta 
medaļu šajā sezonā. Bet visnozī-
mīgākais sasniegums man ir vi-
sas vasaras smagā darbā izcīnītā 
vieta Latvijas U-16 izlasē un 
Eiropas čempionātā iegūtā piere-
dze, spēlējot izlases sastāvā pret 
citām spēcīgām valstsvienībām. 
Treneri deva iespēju sevi pierā-
dīt, un es to izmantoju. Trīs-
punktu metienu procentu statis-
tikā čempionātā ierindojos otrajā 
vietā.

- Cik grūts vai viegls tev 
šķiet ikdienas darbs ceļā uz 
panākumiem? 

- Katra diena ir pilna ar sa-
vām problēmām, skolas dzīvi un 
dažādiem pārdzīvojumiem, bet 
man tam visam pa virsu vēl ir ik-
dienas treniņi, kuri ilgst divas 
stundas (no plkst. 19:30 līdz 
21:30). Protams, ir dienas, kad ir 
slinkums un negribas iet trenē-

ties, bet tad es padomāju un sa-
protu, ka tas ir mans pienākums, 
sakravāju treniņsomu un dodos 
uz sporta zāli, lai aizvadītu kār-
tējo treniņu. 2009. gada vasarā 
bija ļoti maz brīvdienu, jo mēs ga-
tavojāmies Eiropas čempionā-
tam. Treniņi bija intensīvi: gan 
svaru zālē, gan sporta zālē - indi-
viduālie treniņi, skriešana, teh-
nikas un komandas taktiskie tre-

niņi, gan arī trenažieru zāles un 
baseina treniņi sporta komplek-
sā «Atlantis», gan arī skriešana 
parkā. Aizvadījām arī vienu ne-
dēļu treniņnometnē Pumpuros. 
Kā jau iepriekš esmu minējusi - 
galvenā ir neatlaidība un mērķ-
tiecība, darbs 99%, talants 1%. 
Grūtumu vai vieglumu tā nevar 
nosvērt. Ja patīk un viss tiek da-
rīts ar mīlestību pret darbu, tad 

Noskaidroti aizvadītā gada
veiksmīgākie sportisti

Pieaugušo grupā apbalvoju-
mu saņēma Dainis Upelnieks, 
Latvijas čempions stenda šauša-
nā, un Regīna Pironena, pirmās 
vietas ieguvēja Latvijas koman-
du čempionātā dambretē. 

Jauniešu grupā veiksmīgā-
kie izrādījās Agate Geka, Latvi-

jas Jaunatnes basketbola līgas 
čempione jaunietēm un Latvijas 
U-16 izlases dalībniece, kā arī 
Mārtiņš Ērglis, Latvijas Jaunat-
nes olimpiādes čempions diska 
mešanā. 

Veterānu grupā apbalvoju-
mu saņēma Velta Bruce par 
iegūto pirmo vietu 3000 metru 
skrējienā un trešo vietu 3000 

metru soļošanā Latvijas Sporta 
veterānu savienības (LSVS) 46. 
ziemas spēlēs vieglatlētikā 
telpās, kā arī par otro vietu 3000  
un 5000 metru soļošanā LSVS 
46. finālspēlēs. Pie apbalvojuma 
tika arī veterāns Laimonis Zālī-
tis, Eiropas veterānu čempionā-
ta 2. vietas ieguvējs simtlauciņu 
dambretē. 

Anta KļavenieceA:

jau nekas nav grūti, tas ir viegli 
un sagādā gandarījumu par pa-
darīto, ne tikai man, bet arī tre-
neriem, komandai un maniem 
lielākajiem līdzjutējiem - manai 
ģimenei.

- Kādas ir sajūtas, jau at-
kārtoti saņemot balvu?

- Man prieks, ka manus pa-
nākumus un darbu novērtē, pal-
dies treneriem!

- Kādas ir turpmākās iece-
res tuvākai un tālākai nākot-
nei? 

- Nekad nebūs pietiekami, tā-
dēļ man joprojām ir smagi jāstrā-
dā, lai uzlabotu savu spēlēt pras-
mi gan uzbrukumā, gan aizsar-
dzībā. Īpašu uzmanību vēlos pie-
vērst metiena uzlabošanai un 
driblam.

Esmu guvusi labu pieredzi, 
spēlējot ne tikai savā komandā 
un jauniešu izlasēs, bet arī 
TTT/Juniorēs un aizvadot tre-
niņnometni Slovēnijā. Es nespē-
lēju tikai vecākiem, treneriem un 
citiem atbalstītājiem, bet lielāko-
ties gan pati sev! Katru gadu la-
tiņa tiek uzstādīta arvien aug-
stāk, tas nozīmē - arvien grūtāk. 
Nepadoties visvairāk man palīdz 
trenera Čukstes mācītais: «Bas-
ketbolā tāds vārds «nevaru» ne-
pastāv!» Es ticu, ka varu, un tā-
dēļ cenšos pati sev to pierādīt, jo 
kas gan var būt lielāks gandarī-
jums? Tagad viens no maniem 
mērķiem ir pēc iespējas izcilāk 
pierādīt sevi TTT/Juniorēs un 
vasarā tikt U-18 izlases sastāvā 
pie 1992. gadā dzimušajām bas-
ketbolistēm. Tad jau skatīsi-
mies, kā man izdosies… 5.lpp.

Eiropas čempionāta laikā Agate kopā ar 
«Rīdzenes» meitenēm.

Ar Latvijas U-16 izlases otro 
treneri Nikolaju Romaņenko 
pēc Baltijas kausa 
sacensībām.

IZ
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Iecavas gada sportistes titulu 
veterānēm ieguvusi Velta Bruce. 
Aizvadītajā sestdienā viņa atzī-
mēja 66. dzimšanas dienu, taču 
savos gados ir gana žirgta un 
spēcīga. V. Bruce ne tikai aktīvi 
piedalās dažādās sacensības, 
bet vēl paspēj apmeklēt trīs deju 
kolektīvus: Pilsrundāles Eiropas 
tautu deju kolektīvu, Ozolnieku 
senioru deju kolektīvu un līnij-
dejas Iecavā; kādreiz spēlējusi 
arī teātri.

V. Bruces iepriekšējā gada 
lielākie sportiskie sasniegumi ir 
pirmā vieta 3000 metru skrējie-
nā un trešā vieta 3000 metru so-
ļošanā Latvijas Sporta veterānu 
savienības (LSVS) 46. ziemas 
sporta spēlēs telpās un otrā vieta 
3000 metru un 5000 metru soļo-
šanā LSVS finālspēlēs. Gads gan 
pagājis bez dalības kādās starp-
tautiskās sacensībās - Veltas 
kundze šoreiz devusi priekšroku 
braucienam uz Bavāriju kopā ar 
Pilsrundāles Eiropas tautu deju 
kolektīvu. «Sapratu, ka citādi tur 
nekad nenokļūšu, taču vēl kā-
dam ārzemju braucienam pen-
sionāram ir grūti naudiņu atlici-
nāt,» atzīst Veltas kundze.

«Ar sportu sāku nodarboties 
jau stipri pie vecuma,» savu 
sportisko gaitu pirmsākumus 
atceras V. Bruce. 27 gadu ve-
cumā Bauskā, Dreņģeru kalnā, 
viņa pabijusi jāšanas sacensī-
bās. Redzētais tā iepaticies, ka 
sākusi nedēļas nogalēs braukāt 
uz Ozolniekiem, lai jātu. Taču ar 
to vien licies par maz. Gribējies 
izbaudīt arī sacensību garšu, tā-
dēļ nonākusi Aucē, kur treniņi 
bijuši jau nopietnāki. 30 gadu 
vecumā piedalījusies savās pir-
majās sacensībās. «Gadiem to-
mēr ir nozīme. Tādos nelielos 
mačos jau varēju piedalīties, ta-
ču, ja gribējās tikt augstāk, spor-
tiskās gaitas būtu vajadzējis uz-
sākt krietni ātrāk. Piemēram, Rī-
gas jātnieku skolā bērnus, ve-
cākus par 12 gadiem, toreiz ne-
maz nepieņēma. Nu, bet es līdz 
2. sporta klasei tiku. Vēlāk tre-
nēju arī bērnus.»   

Dzīvojot Aizkrauklē, pagāju-
šā gadsimta 80. gadu vidū viņa 
iesaistījusies skrējēju kluba ak-
tivitātēs. «Nekad nedomāju, ka 
kādreiz dzīvē skriešu garos kilo-
metrus, piemēram, maratonu. 
No kluba mani ņēma līdzi uz sa-
censībām un tā 1988. gadā pa-
ņēma arī uz starptautisko mara-
tonu Maskavā. Aizbraucu un no-
skrēju tos 42 kilometrus un 195 
metrus. Kādā citā reizē braucām 
uz riteņbraukšanas sacensībām 
Tallinā. Nebiju trenējusies, taču 

75 kilometru garo distanci pie-
veicu. Paliku ceturtā. Toreiz arī 
skriešanā daudz treniņu nesa-
nāca - reizi vai divas nedēļā pa-
skrējām, brīvdienās - uz sacen-
sībām. Tagad es vairāk esmu sā-
kusi skriet. 

Vēl interesantākas atmiņas 
man saistās ar slēpošanas sa-
censībām. Rajonam vajadzēja 
ieskaiti, bija jābrauc. Uz slēpēm 
jau stāvējusi biju, taču tur izrā-
dās, ka jāslēpo nevis pa līdzenu 
lauku, bet pa mežu, kur trase iet 
augšā-lejā. Kā mazāks uzkal-
niņš, tā es slīdu atpakaļ. Ko-
mandas biedri nevarēja mani 
sagaidīt, nāca skatīties, kur es 
palikusi. Viens aiz nūjas vilka 
kalnā, otrs no aizmugures stū-
ma. Ar visu manu čammāšanos 
tomēr tikām pie otrās vietas, jo 
pārējie komandas biedri bija 

Savu nemieru izskrien un izdejo

sporta meistari. 
Arī orientēšanās sacensībās 

gāja raibi. Tas bija Lauku sporta 
spēlēs Madonā. Skriet mācēju, 
bet no orientēšanās nezināju ne-
ko. Skatījos izsniegtajā kartē un 
neko nesapratu. Skatījos, ka citi 
kaut kur skrien, es pakaļ. Fak-
tiski visu distanci turējos aiz vie-
nas sporta meistares. Pie finiša 
varēju viņu panākt, bet tomēr 
garām skriet neuzdrošinājos. 
Toreiz no 56 dalībniekiem paliku 
14. 

Kad atnācu dzīvot atpakaļ uz 
Bauskas rajonu, sāku piedalīties 
veterānu sacensībās, braukāt 
gan pa republikas, gan pa ārval-
stu sacensībām. Esmu bijusi 
Dānijā, Itālijā, Somijā, Zviedrijā. 
Trenējoties vasarā sanāk pa-
skraidīt katru dienu. Tagad zie-
mā ir auksts, tad es pirmdienās, 

braucot uz mēģinājumu Pilsrun-
dālē, iegriežos Bauskas stadionā 
un patrenējos tur. Ozolniekos 
mēģinājums ir svētdienās. Lai 
tur nokļūtu, nākas mērot ceļu 
caur Rīgu. Nesen bija jauks laiks 
un es sadomāju, ka no Iecavas 
iešu kājām. Līdz Jelgavai caur 
Emburgu aizgāju. Domāju, ka 
tur taisnāk, bet iznāca lielāks 
līkums - kopā vairāk nekā 30 
kilometru. Kad paliks siltāks, 
došos atkal. Skriešu vai braukšu 
ar riteni treniņa pēc. Līdz 
Ozolniekiem sanāk kādi 36 ki-
lometri. Nav jau nekas traks -  
nepilns maratons. Par ceļā pa-
vadīto laiku grūti spriest, jo tre-
niņa režīmā neesmu gājusi. To-
reiz pastaigas pēc gāju kādas se-
šas stundas. Bet satiku vienu 
nūjotāju no Iecavas, vajadzēja 
papļāpāt, pa ceļam iegriezos Bil-
lītēs. Kad sākšu trenēties, būs 
krietni ātrāk.»

Kad vaicāju Veltas kundzei 
par pieķeršanos sportam, viņa 
neslēpj, ka viens no iemesliem ir 
iespēja būt cilvēkos. Tāpat liela 
loma ir arī veselības uzturēšanai. 
Veltas kundze teic, ka nezina, 
kas ir slimošana. Savā mūžā tikai 
vienu reizi viņa bijusi slimnīcā. 
«Es esmu īsts nemiera gars - man 
vajag kaut kur braukt un dar-
boties.» 

Pavisam drīz V. Bruce sāks 
gatavoties LSVS ziemas spēlēm, 
kas gaidāmas jau 20. februārī. 
Tāpat viņa sapņo par nokļūšanu 
Eiropas veterānu mačos Ungāri
jā, bet 2012. gadā - Pasaules ve
terānu sacensībās ASV. Ir tikai 
viens būtisks nosacījums - ja iz
dosies sakrāt naudu ceļam. 

-
-

-
Ta-

ču, iepazīstot Veltas Bruces 
mērķtiecību un gribasspēku, 
šķiet, ka tas viņai arī izdosies.

Kopā ar Latvijas izlases sportistiem Eiropas veterānu 
 Malmē 2008. gadā. Velta Bruce (pirmajā rindā otrā no 

kreisās) no Zviedrijas atbrauca ar divām zelta (maratons un 
5 km soļošana) un vienu sudraba (5 km skriešana) medaļu.

sporta 
spēlēs

Līdz maratona 
finišam sporta 
spēlēs Malmē 
atlicis «tikai» 
viens aplis – 
pēdējie desmit 
kilometri.

F: no V. Bruces albuma

Ozolniekos 
mēģinājums ir 
svētdienās. Lai tur 
nokļūtu, nākas mērot 
ceļu caur Rīgu. 
Nesen bija jauks laiks 
un es sadomāju, 
ka no Iecavas iešu 
kājām. Līdz Jelgavai 
caur Emburgu 
aizgāju. Domāju, 
ka tur taisnāk, bet 
iznāca lielāks 
līkums - kopā vairāk 
nekā 30 kilometru. 

IZ

»

«
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9. un 10. janvārī Kuldīgā risinājās Latvijas Jaunatnes 
meistarsacīkstes galda tenisā C vecuma grupai - 1997. gadā 
dzimušajiem un jaunākiem sportistiem. 
Sacensībās piedalījās arī trīs iecavnieces. Alise Pluce (attēlā 
kreisajā pusē) kļuva par čempioni meiteņu dubultspēlē, kā arī 
izcīnīja otro vietu vienspēlē un jauktajā dubultspēlē. Karīna 
Taranda (attēlā labajā pusē) bija trešā labākā vienspēlē, ieguva 
otro vietu meiteņu dubultspēlē, bet jauktajā dubultspēlē 
dramatiskā cīņā par medaļu piekāpās liepājnieku pārim un bija 
spiesta samierināties ar ceturto vietu.
Jaunākās dalībnieces Beātes Jašukas uzdevums šoreiz bija 
papildināt sportisko pieredzi, ko viņa godam izdarīja, iekļūdama 
pirmajā finālā un izcīnīdama sesto vietu.

Sporta ziņasIZ

Aizsaulē aizgājuši

Emīlija Kravale (03.05.1941. - 06.01.2010.)

Georgs Pēteris Stadiņš (28.04.1945. - 09.01.2010.)

Ģirts Plociņš (11.03.1999. - 11.01.2010.)

Atvieglojumus veselības aprūpes 
saņemšanai attiecinās uz plašāku 
iedzīvotāju loku

Lai popularizētu veselīgu dzīvesveidu un veicinātu 
iedzīvotāju iesaistīšanos sporta aktivitātēs, Iecavas 
novada sporta skola «Dartija» 17. janvārī Iecavas parkā 
organizē atklātās sacensības slēpošanā. Dalībniekiem 
jāpulcējas pulksten 12.30 pie SAKS «Dartija» sporta 
nama.
Tiks gaidīti visi slēpotgribētāji bez vecuma ierobežojuma. Līdzi gan 
jāņem savs inventārs.
Dalībnieki paši ir atbildīgi par savu veselības stāvokli un izvēlēto 
slodzi. Organizatori piedāvā šādas distances:
· zēniem līdz 13 gadu vecumam ieskaitot - 1 km;

· jauniešiem no 14 gadu vecuma un vīriešiem - 3 km;

· veterāniem - 2 km;

· meitenēm līdz 13 gadu vecumam ieskaitot - 1 km;

· jaunietēm no 14 gadu vecuma un sievietēm - 2 km;

· veterānēm - 1 km.
Sacensības notiks klasiskajā solī, slidsolis nav atļauts.
1.-3. vietas ieguvējus apbalvos ar sporta skolas «Dartija» diplomiem, 
1. vietas ieguvējus - ar balvām.
Ja laika apstākļu dēļ sacensības nenotiks paredzētajā laikā, 
sacensību pārcelšanas datums tiks paziņots atsevišķi.
Aptuveni kilometru garā trase pie sporta nama ir jau sagatavota un 
gaida slēpotājus - gan tos, kuri vēlas pirms sacensībām patrenēties, 
gan vienkārši aktīvās atpūtas cienītājus. 

Svētdien varēs
sacensties slēpošanā

- Esmu neizpratnē par 
apsarga un izsaukto policistu 
rīcību veikalā «Maxima». 11. 
janvārī, kad ar kolēģi tur 
bijām iegriezušās, neko 
nepaskaidrojot, mani 
aizturēja uz pusotru stundu, 
kamēr tika pārskatīts 
videoieraksts par kādas 
pircējas sūdzību, ka viņai no 
somiņas pazudis telefons. 
Pēc tam uz savu jautājumu 
saņēmu tikai strupu atbildi: 
«Varat iet, vairs neesat 
vajadzīga.» Nekādas 
atvainošanās par sanākušo 
pārpratumu! Bet tas taču ir 
tik nepatīkami - apsūdzība 
zādzībā un neslavas celšana 
citu cilvēku klātbūtnē.

/Biruta Zujeva/

Līdzjūtības

Ir sāpes, ko nespējam dalīt uz pusēm.
Nav tādu vārdu, kas mierināt spētu... /R. Skujiņa/  

Skumju brīdī esam kopā ar 
ĢIRTA PLOCIŅA vecākiem.

4.b klase un audzinātāja

12. janvārī Ministru kabine-
ta sēdē apstiprināti Veselības 
ministrijas (VM) izstrādātie gro-
zījumi veselības aprūpes organi-
zēšanas un finansēšanas notei-
kumos, kas paredz paplašināt 
iedzīvotāju loku, kuriem no So-
ciālās drošības stratēģijai pare-
dzētajiem līdzekļiem tiks segtas 
pacientu iemaksas un citi līdz-
maksājumi, saņemot ārstniecis-
kos pakalpojumus.

No pacientu iemaksām pilnā 
apmērā tiks atbrīvoti iedzīvotāji 
un viņu ģimenes locekļi, kuru 
ienākumi uz katru ģimenes lo-
cekli pēdējo triju mēnešu laikā 
nepārsniedz 120 latus. Savu-
kārt iedzīvotājiem, kuru ienāku-
mi ir līdz 150 latiem, tiks segtas 
pacienta iemaksas 50% apmērā 
un līdzmaksājums par vienā 
stacionēšanās reizē veiktu ķi-
rurģisku operāciju nepārsniegs 
15 latus.

Jau ziņots, ka Sociālās dro-

šības tīkla stratēģijas ietvaros 
trūcīgās personas ir atbrīvotas 
no pacientu iemaksām. Trūcīga-
jām personām nav jāmaksā 15 
latu līdzmaksājums par vienā 
ārstēšanās reizē veiktajām ķi-
rurģiskajām operācijām, kā arī 
trūcīgie pacienti var uzturēties 
slimnīcu «viesnīcās» bez mak-
sas. 

Arī izdevumi par kompensē-
jamajiem medikamentiem vai 
medicīnas ierīcēm tiek apmak-
sāti pilnā apmērā, ja trūcīgā per-
sona 2010. gadā būs samaksā-
jusi 50 latus. Šo nosacījumu 
plānots mainīt, nosakot, ka trū-
cīgajām personām un perso-
nām, kuru ienākumi pēdējo trīs 
mēnešu laikā nepārsniedz 120 
latus, nav jāmaksā par kompen-
sējamajiem medikamentiem.

Lai uzlabotu veselības aprū-
pes pakalpojumu pieejamību, 
no 1. janvāra ir samazinātas pa-
cientu iemaksas pie ārstiem 
speciālistiem no 5 latiem līdz 3 
latiem un par ārstēšanos slimnī-
cā no 12 latiem līdz 9,5 latiem 
par diennakti.

Es tagad aizeju, bet ne jau prom,
Es aizeju tepat -
Ar citām puķēm, citu sauli,
Ar citu zemi parunāt. /Ā. Elksne/  

Skumstam kopā ar Plociņu ģimeni, 
atvadoties no dēla ĢIRTA.

«Zaķīšu» grupiņas darbinieki sākumskolā «Dartija»

Vējš pāri traucot būs kā glāsts.
Jums paliks tikai atmiņstāsts. /M. Jansone/  

Izsakām līdzjūtību Sintijas ģimenei, 
tuvinieku zaudējot.

«Zaķīšu» grupiņas kolektīvs sākumskolā «Dartija»

Lai sapnītis balts viņa dvēseli aijā
un klusais miers ar saviem spārniem sedz. 

Izsakām visdziļāko līdzjūtību 
mūsu kolēģei Natālijai Plociņai, 
dēliņu ĢIRTU pēkšņi zaudējot.

Sākumskolas «Dartija» kolektīvs 

Amatieru basketbola līgas kārtējā spēle notika 12. janvārī 
Rīgā: Barons/Rīdzene 92 - Dartija 77:105 (pa ceturtdaļām 
18:29; 14:24; 20:28; 25:24).
Punkts punktā spēle ritēja tikai pirmajā ceturtdaļā, pēc tam 
Dartija tikai palielināja savu pārsvaru. Līdz ar to otrajā puslaikā 
varēja izspēlēties arī tie Iecavas komandas basketbolisti, kuri 
citās - saspringtākās - spēlēs tik daudz netiek laukumā.
Iecavnieku galvenais treneris Voldemārs Pārums šoreiz īpaši 
uzteic Dāvi Kravalu, kurš labi nospēlēja pret sava vecuma 
pretiniekiem, precīzi meta divpunktu metienus (3/3), iemeta 
4 soda metienus, viņa kontā arī 2 pārtvertas bumbas. Turklāt 
Dāvis laukumā darbojās pietiekami aktīvi un agresīvi, tāpēc tieši 
pret viņu mājinieki nopelnīja visvairāk - 5 piezīmes.
Armands Švītiņš: 21 punkts, 7 izcīnītas bumbas, 3 rezultatīvas 
piespēles, 4 pārtvertas bumbas;
Ģirts Hauks: 20 punkti, 6 izcīnītas bumbas, 5 rezultatīvas 
piespēles, 3 pārtvertas bumbas;
Gundars Brička: 17 punkti, 2 izcīnītas bumbas;
Jānis Bērziņš: 11 punkti;
Dāvis Kravals: 10 punkti, 3 izcīnītas bumbas;
Jānis Ozoliņš: 8 punkti;
Aldis Beitiņš: 7 punkti, 3 rezultatīvas piespēles;
Jānis Saveļjevs: 7 punkti;
Mārcis Eglītis: 4 punkti, 3 izcīnītas bumbas;
Jānis Ivanovs: 6 izcīnītas bumbas.
Piektdien, 15. janvārī, Dartija savā laukumā uzņems 
Barons/Rīdzene 91 komandu.

Sporta namā
Amatieru basketbola līga 

15. janvārī pl. 20:30
Dartija - Barons/Rīdzene 91

22. janvārī pl. 20:30
Dartija - Saulkrasti

Jaunatnes basketbola līga
2.divīzija, minispēles 

16. janvārī no pl. 11:00
Iecava - Dobele, 
Iecava - Tukums

17. janvārī pl. 11:00
Iecava - Jelgava

2.divīzija
24. janvārī pl. 16:00

Iecava - BS Rīga 2

Iecavas novada sacensības 
galda tenisā, 1.kārta

20. janvārī no pl. 18:30

Iecavas novada sporta 
skolas «Dartija» atklātās 
sacensības vieglatlētikā, 

2.posms
C grupai

20. janvārī no pl. 15:00
D grupai

27. janvārī no pl. 15:00

Saskaņā  ar grozījumiem 
likumā «Par valsts 
pensijām» no 2010. gada 
1. janvāra piemaksu pie  
valsts pensijas izmaksās 
arī tiem pensionāriem, 
kuri dzīvo citās Eiropas  
Savienības un Eiropas  
Ekonomikas  zonas  
(ES/EEZ) dalībvalstīs,
informē Labklājības 
ministrija (LM).

Ja  pensionārs  pēc 2010. ga-
da 1. janvāra pārcelsies uz pa-
stāvīgu dzīvesvietu citā  ES/EEZ  
dalībvalstī,  tad  pensiju un ta-
gad arī piemaksu viņš saņems
jaunajā  dzīvesvietā. Informācija  
par  jaunās  dzīvesvietas  ban-
kas kontu jāiesniedz Valsts so-
ciālās apdrošināšanas aģentūrai 
(VSAA).

Tiem  pensionāriem,  kuri 
jau dzīvo ES/EEZ dalībvalstī, 
pirmā piemaksa tiks izmaksāta  

2010. gada  februārī par diviem 
mēnešiem, t. i., janvāri un
februāri. Pēc tam tiks nodrošinā-
ta ikmēneša piemaksas iz-
maksa. Pensionāriem,  kuri  ir  
izbraukuši uz  dzīvi citā ES/EEZ 
dalībvalstī  pirms  2004. gada  1. 
maija,  ir  jāsazinās ar VSAA teri-
toriālo nodaļu, kas veic pensijas 
izmaksu, vai Starptautisko pa-
kalpojumu nodaļu, lai saņemtu  
informāciju  par  piemaksas sa-
ņemšanas kārtību (kontaktinfo-
rmācija atrodama VSAA mājas 
lapā www.vsaa.lv).

LM  atgādina,  ka  piemaksa  
tiek  piešķirta  pie  vecuma  un
invaliditātes  pensijas  un  tā  ir  
atkarīga no apdrošināšanas stā-
ža, kas uzkrāts  līdz  1995. gada 
31. decembrim. Piemaksas  ap-
mērs  par  vienu apdrošināšanas  
stāža  gadu  ir  70  santīmi. Līdz  
2009. gada 31. decembrim pie-
maksa netika eksportēta, iz-
braucot uz pastāvīgu dzīvesvietu 
citā ES/EEZ dalībvalstī. 

Oskars Šn eiders
VM Komunikācijas nodaļa

A: Beata LoginaA:

«IZ» redakcija gaida arī tavus 
pozitīvos un negatīvos 

vērtējumus!

IZ Vērtējam kopā 

Negatīvi

IZ

IZ

Pensiju piemaksu saņems
ES/EEZ dalībvalstīs dzīvojošie 

IZ

F: no Jašuku ģimenes albuma

IZ

Atjaunota biļešu 
tirdzniecība autoostu kasēs

VSIA «Autotransporta direk-
cija» informē, ka starp SIA «B-
Bus» un Bauskas autoostu aiz-
vadītās nedēļas beigās ir parak-
stīts līgums par biļešu tirdzniecī-
bu, tādējādi pasažieri biļetes at-
kal var iegādāties ne tikai pie šo-
fera, bet arī autoostas kasēs.

Pārvadātājs līgumu noslēdzis 
arī ar Rīgas Starptautisko auto-
ostu, līdz ar to ir atsākta biļešu 
iepriekšpārdošana portālā bez-

rindas.lv.
SIA «B-Bus» līdzekļu taupības 

dēļ gada sākumā atsacījās slēgt 
līgumu par biļešu tirdzniecību 
Bauskas autoostas kasēs, tādēļ 
gada pirmajās dienās pasažieri 
biļetes varēja iegādāties tikai pie 
autobusa vadītāja īsi pirms reisa 
atiešanas. 

Aizvadītās nedēļas beigās 
Bauskas autoosta pārvadātājam 
piedāvāja izdevīgākus līguma no-
sacījumus un konfliktsituācija 
tika atrisināta.

Sandra MaļuhaA:

IZ
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9. un 10. janvārī Kuldīgā risinājās Latvijas Jaunatnes 
meistarsacīkstes galda tenisā C vecuma grupai - 1997. gadā 
dzimušajiem un jaunākiem sportistiem. 
Sacensībās piedalījās arī trīs iecavnieces. Alise Pluce (attēlā 
kreisajā pusē) kļuva par čempioni meiteņu dubultspēlē, kā arī 
izcīnīja otro vietu vienspēlē un jauktajā dubultspēlē. Karīna 
Taranda (attēlā labajā pusē) bija trešā labākā vienspēlē, ieguva 
otro vietu meiteņu dubultspēlē, bet jauktajā dubultspēlē 
dramatiskā cīņā par medaļu piekāpās liepājnieku pārim un bija 
spiesta samierināties ar ceturto vietu.
Jaunākās dalībnieces Beātes Jašukas uzdevums šoreiz bija 
papildināt sportisko pieredzi, ko viņa godam izdarīja, iekļūdama 
pirmajā finālā un izcīnīdama sesto vietu.

Sporta ziņasIZ

Aizsaulē aizgājuši

Emīlija Kravale (03.05.1941. - 06.01.2010.)

Georgs Pēteris Stadiņš (28.04.1945. - 09.01.2010.)

Ģirts Plociņš (11.03.1999. - 11.01.2010.)

Atvieglojumus veselības aprūpes 
saņemšanai attiecinās uz plašāku 
iedzīvotāju loku

Lai popularizētu veselīgu dzīvesveidu un veicinātu 
iedzīvotāju iesaistīšanos sporta aktivitātēs, Iecavas 
novada sporta skola «Dartija» 17. janvārī Iecavas parkā 
organizē atklātās sacensības slēpošanā. Dalībniekiem 
jāpulcējas pulksten 12.30 pie SAKS «Dartija» sporta 
nama.
Tiks gaidīti visi slēpotgribētāji bez vecuma ierobežojuma. Līdzi gan 
jāņem savs inventārs.
Dalībnieki paši ir atbildīgi par savu veselības stāvokli un izvēlēto 
slodzi. Organizatori piedāvā šādas distances:
· zēniem līdz 13 gadu vecumam ieskaitot - 1 km;

· jauniešiem no 14 gadu vecuma un vīriešiem - 3 km;

· veterāniem - 2 km;

· meitenēm līdz 13 gadu vecumam ieskaitot - 1 km;

· jaunietēm no 14 gadu vecuma un sievietēm - 2 km;

· veterānēm - 1 km.
Sacensības notiks klasiskajā solī, slidsolis nav atļauts.
1.-3. vietas ieguvējus apbalvos ar sporta skolas «Dartija» diplomiem, 
1. vietas ieguvējus - ar balvām.
Ja laika apstākļu dēļ sacensības nenotiks paredzētajā laikā, 
sacensību pārcelšanas datums tiks paziņots atsevišķi.
Aptuveni kilometru garā trase pie sporta nama ir jau sagatavota un 
gaida slēpotājus - gan tos, kuri vēlas pirms sacensībām patrenēties, 
gan vienkārši aktīvās atpūtas cienītājus. 

Svētdien varēs
sacensties slēpošanā

- Esmu neizpratnē par 
apsarga un izsaukto policistu 
rīcību veikalā «Maxima». 11. 
janvārī, kad ar kolēģi tur 
bijām iegriezušās, neko 
nepaskaidrojot, mani 
aizturēja uz pusotru stundu, 
kamēr tika pārskatīts 
videoieraksts par kādas 
pircējas sūdzību, ka viņai no 
somiņas pazudis telefons. 
Pēc tam uz savu jautājumu 
saņēmu tikai strupu atbildi: 
«Varat iet, vairs neesat 
vajadzīga.» Nekādas 
atvainošanās par sanākušo 
pārpratumu! Bet tas taču ir 
tik nepatīkami - apsūdzība 
zādzībā un neslavas celšana 
citu cilvēku klātbūtnē.

/Biruta Zujeva/

Līdzjūtības

Ir sāpes, ko nespējam dalīt uz pusēm.
Nav tādu vārdu, kas mierināt spētu... /R. Skujiņa/  

Skumju brīdī esam kopā ar 
ĢIRTA PLOCIŅA vecākiem.

4.b klase un audzinātāja

12. janvārī Ministru kabine-
ta sēdē apstiprināti Veselības 
ministrijas (VM) izstrādātie gro-
zījumi veselības aprūpes organi-
zēšanas un finansēšanas notei-
kumos, kas paredz paplašināt 
iedzīvotāju loku, kuriem no So-
ciālās drošības stratēģijai pare-
dzētajiem līdzekļiem tiks segtas 
pacientu iemaksas un citi līdz-
maksājumi, saņemot ārstniecis-
kos pakalpojumus.

No pacientu iemaksām pilnā 
apmērā tiks atbrīvoti iedzīvotāji 
un viņu ģimenes locekļi, kuru 
ienākumi uz katru ģimenes lo-
cekli pēdējo triju mēnešu laikā 
nepārsniedz 120 latus. Savu-
kārt iedzīvotājiem, kuru ienāku-
mi ir līdz 150 latiem, tiks segtas 
pacienta iemaksas 50% apmērā 
un līdzmaksājums par vienā 
stacionēšanās reizē veiktu ķi-
rurģisku operāciju nepārsniegs 
15 latus.

Jau ziņots, ka Sociālās dro-

šības tīkla stratēģijas ietvaros 
trūcīgās personas ir atbrīvotas 
no pacientu iemaksām. Trūcīga-
jām personām nav jāmaksā 15 
latu līdzmaksājums par vienā 
ārstēšanās reizē veiktajām ķi-
rurģiskajām operācijām, kā arī 
trūcīgie pacienti var uzturēties 
slimnīcu «viesnīcās» bez mak-
sas. 

Arī izdevumi par kompensē-
jamajiem medikamentiem vai 
medicīnas ierīcēm tiek apmak-
sāti pilnā apmērā, ja trūcīgā per-
sona 2010. gadā būs samaksā-
jusi 50 latus. Šo nosacījumu 
plānots mainīt, nosakot, ka trū-
cīgajām personām un perso-
nām, kuru ienākumi pēdējo trīs 
mēnešu laikā nepārsniedz 120 
latus, nav jāmaksā par kompen-
sējamajiem medikamentiem.

Lai uzlabotu veselības aprū-
pes pakalpojumu pieejamību, 
no 1. janvāra ir samazinātas pa-
cientu iemaksas pie ārstiem 
speciālistiem no 5 latiem līdz 3 
latiem un par ārstēšanos slimnī-
cā no 12 latiem līdz 9,5 latiem 
par diennakti.

Es tagad aizeju, bet ne jau prom,
Es aizeju tepat -
Ar citām puķēm, citu sauli,
Ar citu zemi parunāt. /Ā. Elksne/  

Skumstam kopā ar Plociņu ģimeni, 
atvadoties no dēla ĢIRTA.

«Zaķīšu» grupiņas darbinieki sākumskolā «Dartija»

Vējš pāri traucot būs kā glāsts.
Jums paliks tikai atmiņstāsts. /M. Jansone/  

Izsakām līdzjūtību Sintijas ģimenei, 
tuvinieku zaudējot.

«Zaķīšu» grupiņas kolektīvs sākumskolā «Dartija»

Lai sapnītis balts viņa dvēseli aijā
un klusais miers ar saviem spārniem sedz. 

Izsakām visdziļāko līdzjūtību 
mūsu kolēģei Natālijai Plociņai, 
dēliņu ĢIRTU pēkšņi zaudējot.

Sākumskolas «Dartija» kolektīvs 

Amatieru basketbola līgas kārtējā spēle notika 12. janvārī 
Rīgā: Barons/Rīdzene 92 - Dartija 77:105 (pa ceturtdaļām 
18:29; 14:24; 20:28; 25:24).
Punkts punktā spēle ritēja tikai pirmajā ceturtdaļā, pēc tam 
Dartija tikai palielināja savu pārsvaru. Līdz ar to otrajā puslaikā 
varēja izspēlēties arī tie Iecavas komandas basketbolisti, kuri 
citās - saspringtākās - spēlēs tik daudz netiek laukumā.
Iecavnieku galvenais treneris Voldemārs Pārums šoreiz īpaši 
uzteic Dāvi Kravalu, kurš labi nospēlēja pret sava vecuma 
pretiniekiem, precīzi meta divpunktu metienus (3/3), iemeta 
4 soda metienus, viņa kontā arī 2 pārtvertas bumbas. Turklāt 
Dāvis laukumā darbojās pietiekami aktīvi un agresīvi, tāpēc tieši 
pret viņu mājinieki nopelnīja visvairāk - 5 piezīmes.
Armands Švītiņš: 21 punkts, 7 izcīnītas bumbas, 3 rezultatīvas 
piespēles, 4 pārtvertas bumbas;
Ģirts Hauks: 20 punkti, 6 izcīnītas bumbas, 5 rezultatīvas 
piespēles, 3 pārtvertas bumbas;
Gundars Brička: 17 punkti, 2 izcīnītas bumbas;
Jānis Bērziņš: 11 punkti;
Dāvis Kravals: 10 punkti, 3 izcīnītas bumbas;
Jānis Ozoliņš: 8 punkti;
Aldis Beitiņš: 7 punkti, 3 rezultatīvas piespēles;
Jānis Saveļjevs: 7 punkti;
Mārcis Eglītis: 4 punkti, 3 izcīnītas bumbas;
Jānis Ivanovs: 6 izcīnītas bumbas.
Piektdien, 15. janvārī, Dartija savā laukumā uzņems 
Barons/Rīdzene 91 komandu.

Sporta namā
Amatieru basketbola līga 

15. janvārī pl. 20:30
Dartija - Barons/Rīdzene 91

22. janvārī pl. 20:30
Dartija - Saulkrasti

Jaunatnes basketbola līga
2.divīzija, minispēles 

16. janvārī no pl. 11:00
Iecava - Dobele, 
Iecava - Tukums

17. janvārī pl. 11:00
Iecava - Jelgava

2.divīzija
24. janvārī pl. 16:00

Iecava - BS Rīga 2

Iecavas novada sacensības 
galda tenisā, 1.kārta

20. janvārī no pl. 18:30

Iecavas novada sporta 
skolas «Dartija» atklātās 
sacensības vieglatlētikā, 

2.posms
C grupai

20. janvārī no pl. 15:00
D grupai

27. janvārī no pl. 15:00

Saskaņā  ar grozījumiem 
likumā «Par valsts 
pensijām» no 2010. gada 
1. janvāra piemaksu pie  
valsts pensijas izmaksās 
arī tiem pensionāriem, 
kuri dzīvo citās Eiropas  
Savienības un Eiropas  
Ekonomikas  zonas  
(ES/EEZ) dalībvalstīs,
informē Labklājības 
ministrija (LM).

Ja  pensionārs  pēc 2010. ga-
da 1. janvāra pārcelsies uz pa-
stāvīgu dzīvesvietu citā  ES/EEZ  
dalībvalstī,  tad  pensiju un ta-
gad arī piemaksu viņš saņems
jaunajā  dzīvesvietā. Informācija  
par  jaunās  dzīvesvietas  ban-
kas kontu jāiesniedz Valsts so-
ciālās apdrošināšanas aģentūrai 
(VSAA).

Tiem  pensionāriem,  kuri 
jau dzīvo ES/EEZ dalībvalstī, 
pirmā piemaksa tiks izmaksāta  

2010. gada  februārī par diviem 
mēnešiem, t. i., janvāri un
februāri. Pēc tam tiks nodrošinā-
ta ikmēneša piemaksas iz-
maksa. Pensionāriem,  kuri  ir  
izbraukuši uz  dzīvi citā ES/EEZ 
dalībvalstī  pirms  2004. gada  1. 
maija,  ir  jāsazinās ar VSAA teri-
toriālo nodaļu, kas veic pensijas 
izmaksu, vai Starptautisko pa-
kalpojumu nodaļu, lai saņemtu  
informāciju  par  piemaksas sa-
ņemšanas kārtību (kontaktinfo-
rmācija atrodama VSAA mājas 
lapā www.vsaa.lv).

LM  atgādina,  ka  piemaksa  
tiek  piešķirta  pie  vecuma  un
invaliditātes  pensijas  un  tā  ir  
atkarīga no apdrošināšanas stā-
ža, kas uzkrāts  līdz  1995. gada 
31. decembrim. Piemaksas  ap-
mērs  par  vienu apdrošināšanas  
stāža  gadu  ir  70  santīmi. Līdz  
2009. gada 31. decembrim pie-
maksa netika eksportēta, iz-
braucot uz pastāvīgu dzīvesvietu 
citā ES/EEZ dalībvalstī. 

Oskars Šn eiders
VM Komunikācijas nodaļa

A: Beata LoginaA:

«IZ» redakcija gaida arī tavus 
pozitīvos un negatīvos 

vērtējumus!

IZ Vērtējam kopā 

Negatīvi

IZ

IZ

Pensiju piemaksu saņems
ES/EEZ dalībvalstīs dzīvojošie 

IZ

F: no Jašuku ģimenes albuma

IZ

Atjaunota biļešu 
tirdzniecība autoostu kasēs

VSIA «Autotransporta direk-
cija» informē, ka starp SIA «B-
Bus» un Bauskas autoostu aiz-
vadītās nedēļas beigās ir parak-
stīts līgums par biļešu tirdzniecī-
bu, tādējādi pasažieri biļetes at-
kal var iegādāties ne tikai pie šo-
fera, bet arī autoostas kasēs.

Pārvadātājs līgumu noslēdzis 
arī ar Rīgas Starptautisko auto-
ostu, līdz ar to ir atsākta biļešu 
iepriekšpārdošana portālā bez-

rindas.lv.
SIA «B-Bus» līdzekļu taupības 

dēļ gada sākumā atsacījās slēgt 
līgumu par biļešu tirdzniecību 
Bauskas autoostas kasēs, tādēļ 
gada pirmajās dienās pasažieri 
biļetes varēja iegādāties tikai pie 
autobusa vadītāja īsi pirms reisa 
atiešanas. 

Aizvadītās nedēļas beigās 
Bauskas autoosta pārvadātājam 
piedāvāja izdevīgākus līguma no-
sacījumus un konfliktsituācija 
tika atrisināta.

Sandra MaļuhaA:

IZ
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Kultūras namā
15. janvārī 

pl. 18:00 

 
«Rūdolfa 

mantojums».
Tā ir filmas 

autora Jāņa 
Streiča fantāzija 

un veltījums 
Blaumanim ar patvaļīgu 

atskatīšanos uz notikumiem, 
kad Skroderdienu varoņi 

bija pavisam jauni.
Biļetes cena - Ls 1 
(iepriekšpārdošana 

kultūras namā katru 
darba dienu).

23. janvārī pl. 18:00
Bjorni Haukura Torsona

komēdijas «TĒTIS»
iestudējums.

Biļetes cena - Ls 5 
(iepriekšpārdošana 

kultūras namā katru 
darba dienu).

30. janvārī pl. 18:00
Mākslinieciskās pašdarbības 

kolektīvu Jaunā gada 

«Masku balle»

MAINĪTS KONCERTA 
SĀKUMA LAIKS!

6. februārī pl. 19:00
Atis Auzāns un 

Oranžais koris jaunajā 
koncertprogrammā 

«ATVER ACIS».
Biļešu cena: Ls 3 un Ls 4 

(iepriekšpārdošana kultūras 
namā katru darba dienu)

13. februārī pl. 19:00 -
 Valentīndienas priekšvakarā 
- vēderdeju grupu koncerts 

«AUSTRUMU  NAKTS  
PASAKAS»

Biļetes cena - Ls 1; 
Valentīniem ieeja brīva.

tautiska 
filma

Teorija - Ls 30; 
teorijas eksāmens - bez maksas.
Mācību braukšana - 6,00 Ls/45 min.

sausu, skaldītu malku.
Tālr. 26159558.

kūdras briketes apkurei, 
ar augstu karstuma atdevi, 
67 Ls/t, ar piegādi mājās. 
Iepakojums 500 kg; 1000 kg. 
Tālr. 25922722; www.vipre.lt; 
kastevicius@gmail.com.

zāģmateriālus, šāļu malku.
Tālr. 26138299.

Iecavas parkā
Iecavas novada sacensības 

slēpošanā
17. janvārī pl. 13:00

Pasākumi ģimenēm 
«Ziemas prieki»

23. janvārī pl. 12:00

23. janvārī plkst. 11 
Kultūras namā

Iecavas politiski 
represēto kluba atskaites 

un vēlēšanu sapulce.
Visi mīļi gaidīti!

 Valde

Dažādi : : :
Telpu kosmētiskais un 
kapitālais remonts; 
veicam arī citus darbus.
Tālr. 26060411.

Aicinām 15. janvārī 
pl. 18:30 Iecavas ev.lut. 

baznīcā uzklausīt Rudītes 
Losānes (evanģēlistes, 
Iļģuciema kapelānes, 
dzejnieces) vēstījumu 
cilvēkiem krīzes laikā.

Visu veidu veļasmašīnu 
remonts.
Tālr. 26544450; 29105506.

No 14. janvāra  
Kultūras namā 

apskatāma

Dagnijas Lauvas 
personālizstāde

«NO ZIEDIEM LĪDZ...».
Darbi dažādās tehnikās. 

Apmeklētājus gaidīsim 
darba dienās no plkst.10. 

ATGĀDINĀJUMS

Iecavas novada Dome 08.12.2009. ir pieņēmusi 
lēmumu «Par nodomu noteikt aizliegumu ģenētiski 
modificēto kultūraugu audzēšanai Iecavas novada 
teritorijā», prot Nr. 16, 30. p., ar kuru noteica nodomu 
noteikt aizliegumu ģenētiski modificētu kultūraugu 
audzēšanai Iecavas novada teritorijā uz pieciem gadiem.

Saskaņā ar Ģenētiski modificēto organismu 
aprites likuma 22. panta ceturto daļu sabiedrība 
līdz 15.02.2010. Iecavas novada Domes kan-
celejā,  Skolas ielā 4, Iecavā, Iecavas novadā, LV-
3913, var izteikt viedokļus, priekšlikumus un 
iebildumus attiecībā uz nodomu noteikt aizliegu-
mu ģenētiski modificētu kultūraugu audzēšanai 
Iecavas novada teritorijā. 

Mīļš paldies visiem draugiem, 
kolēģiem Zālītes speciālajā 
internātskolā, Kristīnes 
skolotājiem un Sociālā 
dienesta darbiniekiem, kas 
palīdzēja mūsu ģimenei gan 
morāli, gan materiāli dzīves 
grūtajos brīžos. Lai jums 
visiem laba veselība, darbs 
un dzīvesprieks!

                     Dace ar ģimeni

Pateicība

Būvvaldes vadītājs 
ALEKSANDRS PAKLONS
pieņems apmeklētājus 
Iecavas novada Domes
2. stāvā, izpilddirektora 
kabinetā, 8. februārī
no plkst. 10 līdz 12.
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